
Nytt från styrelsen 

Rapport från senaste styrelsemöte den 2 okt 2017. 

Ekonomisk uppföljning. 

Föreningens ekonomi är god eftersom inge stora arbeten utförts hittills under året. Under hösten och 

vintern kommer dock en hel del utgifter. Vår målsättning är att kunna fondera en del medel på 

respektive väg så att vi kan göra de större planerade arbetena (uppfräsning av tidigare beläggning, 

bärighetshöjning samt ny beläggning samt byte av bron vid Norrvrå) utan att behöva höja 

utdebiteringen från medlemmarna.  

Föreningens arkiv 

Föreningens analoga arkiv har gåtts igenom varvid dubbletter och skräp har kastats. En struktur har 

gjorts så att det går att hitta rätt på dokument. Arkivets volym är nu en flyttlåda. 

Vi startar även med ett digitalt arkiv i Rushfiles på försök och parallellt med detta har ett analogt 

arkiv. Den analoga katalogstruktur ska även användas i Rushfiles. 

Årsmötet 2018 

Wijgården är bokad måndagen den 19 mars kl. 19.00. 

Vägtrummor 

Inför kommande upprustning av vägarna har vägtrummorna mellan Urvik och Ängstorp fotograferats 

invändigt. Trummorna är intakta men en del åtgärder behöver göras i ändarna på trummorna. Ofta 

har ändarna av trumman glidit isär. Vi kommer att åtgärda dessa trummor under hösten. 

Trafikverket 

Kontakt har tagits om särskilt driftbidrag till omläggningen av kulverten vid Norrvrå som planeras ske 

sommaren 2018. Vi lär få 70% av faktiska kostnader för detta arbete. 

E-postadresser 

På nytt vädjar vi till er alla att inlämna e-postadress till kontaktperson till er fastighet. Det kommer 

underlätta och göra kallelser billigare i framtiden. Om ni lämnat sådan adress kommer kallelser mm. 

Med automatik komma med e-post i stället för brevpost. Skicka er e-postadress till: 

kassor@holovastrasamfallighet.se 

STYRELSEN ÖNSKAR EN ER ALLA EN FORTSATT FIN HÖST 

 

 
 

 

 

  

 

 


